
Frå:                                                           Larissa Dahl
Send:                                                        fredag 20. januar 2023 15:06
Til:                                                             raymond@handelandbygg.no
Emne:                                                      SV: Sak nr 22/5037 - Sætrevikmarka Veg
 
Ja fint dere få frist to måneder frå dags dato. Takk for endelig tilbakemelding vedk. handsaming av 
søknaden.
Mvh Dahl
 

Frå: raymond@handelandbygg.no <raymond@handelandbygg.no> 
Send: torsdag 19. januar 2023 16:25
Til: Post Alver byggesak <byggesak@alver.kommune.no>
Kopi: Larissa Dahl <larissa.dahl@alver.kommune.no>; 'Bente Tvedt' <tvedtbente@gmail.com>
Emne: Sak nr 22/5037 - Sætrevikmarka Veg
 
Hei Larissa. 
Basert på de ulike innkomne høringssvarene og uttalene fra diverse sektormyndigheter ønsker 
tiltakshaverne å vurdere om vi skal endre, eller trekke søknaden. Eventuelt om vi skal komme med tilsvar 
til uttalene. 
På grunn av mange tiltakshavere, må partene få mulighet til å samordne seg, og vi ber med dette om at 
saksbehandlingen blir satt på pause i 1 mnd fra dags dato mens vi tar stilling til alternativene. 
 
Hører fra deg!
 
Med vennlig hilsen
Raymond Handeland
Daglig leder
T 930 60 999

 

mailto:raymond@handelandbygg.no
mailto:raymond@handelandbygg.no
mailto:byggesak@alver.kommune.no
mailto:larissa.dahl@alver.kommune.no
mailto:tvedtbente@gmail.com

